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Emlékeztető 

 

Az Egyesületi Elnökség 2022. szeptember 20-án 14:00 órakor Debrecenben a Kölcsey 

Központban megtartott üléséről. 

Az Elnökség tagjai közül jelen voltak: Gelencsér Lajos, Veisz Imre, Kiss Zsuzsanna, Székely 

Csaba, Németh Bálint, Vokony István 

Az Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete és állandó meghívottak 

közül jelen voltak: Danyek Miklós, Kovács László, Madarász György, Nagy János, Hollósy 

Gábor, Rejtő János, Belső Tibor, Táczi István, Orlay Imre, Rubint Dezső, Pipicz Mihály 

tanácskozási joggal rendelkező tagok, Tilesch Péter, Kovács András, Becker Péter állandó 

meghívott továbbá Schwarcz Barbara asszisztens 

Kimentette magát: Markovics Zsolt, Dési Albert 

 

Gelencsér Lajos üdvözölte a résztvevőket, majd megnyitotta az ülést.  

 

Első napirendi pontként Veisz Imre tartott tájékoztatást a 2022/2023-as rendezvényekről, 

először a másnap kezdődő 68. Vándorgyűlés előkészületeiről. Ez rendben zajlik, rekord számú 

905 regisztrált résztvevővel és 31 kiállító céggel. Az elnökségi üléssel  párhuzamosan zajló MAIT 

konferencia is sikeresen zajlik. A Mi a pálya? 2022 rendezvénysorozat első állomása 

Debrecenben szeptember 28-án lesz, az érdeklődés megszokott, mintegy 1000 tanuló 

részvételére számítunk. Az Infoshow rendezvénysorozat tartalmi előkészítése készen van, a 

részvétel fizetőssé tétele miatt a jelentkezők száma aggályokat vet fel, reméljük, hogy ez javulni 

fog. A Védelmi és Irányítástechnikai Fórum 2023 szervezése jól zajlik.  

 

Második napirendi pontként Kiss Zsuzsanna egészítette ki szóban a 2022. első félévi 

gazdasági beszámolóval kapcsolatban megküldött anyagokat.  A MEE pénzügyi helyzete stabil, 

de a félévi számokból még nem lehet messzemenő következtetéseket levonni. 

• Belső Tibor a regisztrált villanyszerelő képzés MEE VET - MEE Szervezetek közti 

elszámolásáról érdeklődött. Kovács László ezt október végére tartja megvalósíthatónak, 

• Belső Tibor a Szervezetek pénzlekötési módjával kapcsolatos döntésről kérdezett, -

Danyek Miklóssal egyetemben- kiemelte ennek fontosságát az adott inflációs 

környezetben. Több hozzászólás nyomán az Elnökség felkérte a GB-t, hogy az OET előtti 

elnökségi ülésre konkrét, szabályzati szintű javaslatot tegyen a pénzlekötés részleteiről, 
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• Kovács András a könyvvizsgálói jelentésben szereplő késői adatfeldolgozások és 

kintlévőségi kérdések megoldásának fontosságára hívta fel a figyelmet. Kiss Zsuzsanna 

jelezte, hogy a könyvelőnél Becker Péterrel együtt tesznek ebben az ügyben lépéseket. 

 

Az elkövetkezendő időszak feladata a 2023. évi pénzügyi tervezés indítása. 

 

Harmadik napirendi pontként Veisz Imre 2022. évi Országos Elnök- Titkári Tanácskozás 

(november 24-25) programjára kért javaslatokat. Többen hozzászóltak: 

• Kovács László a képzésekkel kapcsolatos hibátlan adminisztráció fontosságára hívta fel 

a figyelmet, erre térjen ki az OET, 

• Kovács László az OET-en 20 percet kért a regisztrált villanyszerelő képzés 

megvalósításának előadásra, 

• Danyek Miklós kerekasztalbeszélgetéseket javasolt 

• Belső Tibor egy a MEE jövőképről szóló stratégiai tájékoztatást illetve megbeszélést 

javasolt az OET-re, 

• Kovács László megfontolásra javasolta nagy partnerek középvezetőinek esetleges 

meghívását az OET-re, ezt az Elnökség fenntartással fogadta, 

• Nagy János a MEE országos szinten történő jobb megismertetését emelte ki. Javasolta 

egy lobbista meghívását az OET-re, hogy milyen javaslatot tenne ehhez, 

• Rejtő János fontosnak tartaná az OET-en, az elnök-titkárok tapasztalatcseréjét,  

 

Gelencsér Lajos megköszönte a hozzászólásokat és javalatokat és kérte, hogy az Elnökség          

e-mailben küldje meg javaslatait Schwarcz Barbarának, hogy azokat össze tudjuk gyűjteni és a 

programot össze tudjuk állítani. 

 

Negyedik napirendi pontként Hollósy Gábor a VHTSZÜ szakosztály előzetesen megküldött 

SZMSZ módosításának jóváhagyását kérte. 

• 13/2022. számú határozatával az Elnökség (6 fő igen) és az Elnökség tanácskozási joggal 

rendelkező tanácsadó testülete jelenlevő tagjainak (10 fő igen, 1 fő tartózkodás) 

döntésével elfogadta a VHTSZÜ szakosztály SZMSZ módosítását. A szakosztály neve 

Villamos Hálózatok Szakosztályra módosul. 

 

Ötödik napirendi pontként Székely Csaba adott tájékoztatást arról, hogy a Szervezési Bizottság 

az előző ciklusban nem támogatta a Díjszabályzat módosítását –poszthumusz díj alapítása 
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tekintetében. Ismételten megfontolták a javaslatot, de az új Szervezési Bizottság sem támogatja 

a posztumusz díjazás kiterjesztését. 

A MEE díjakat az élő tagtársaink elismerésére javasolják fenntartani. Álláspontjuk szerint az 

elhunyt tagtársunkról való megemlékezésnek számos egyéb formája lehetséges. Néhány ötletet  

összegyűjtöttek: 

• megemlékezés (nekrológ) az Elektrotechnikában, a honlapunkon, a Facebookon, esetleg 

hírlevélben, (fontos, hogy a családtagok is értesüljenek róla), 

• megemlékezés a helyi szervezet tagértekezletén, esetleg a családtagok meghívásával, 

• valamilyen verseny, vetélkedő róla való elnevezésével, 

• szakiskolákban tanterem róla való elnevezésével, 

• emléktábla elhelyezésével,  

• tablókép és szöveg elhelyezésével az Elektrotechnikai Múzeum-ban, 

• megemlékezés az OET-n esetleg fényképekkel, videóval. 

Az elhunyt Tagtársunk Szervezetének javasolják átgondolni, hogy milyen megemlékezési formát 

tartanak a legjobbnak, figyelembe véve a MEE-ne belüli életútját, szerepét. 

A jelenlevők a javaslattal egyetértettek. 

 

Hatodik napirendi pontként Madarász György tartott beszámolót a VGKBSZ 2022. évi 

tevékenységéről és 2023. évi terveiről. 

• 14/2022. számú határozatával az Elnökség (6 fő igen) és az Elnökség tanácskozási joggal 

rendelkező tanácsadó testülete jelenlevő tagjainak (11 fő igen) döntésével elfogadta a 

VGKBSZ 2022. évi beszámolóját. 

 

Hetedik napirendi pontként Tilesch Péter ismertette a Tagdíjfizetések helyzetét és a javaslatot 

a belépett és kizárandó Tagokkal kapcsolatos elnökségi döntéshez.  Kiemelte, hogy az új 

Alapszabálynak megfelelően ez az első alkalom, amikor a nem fizetés miatt passzív státuszban 

levő Tagok kizárásra kerülnek. Az iroda az elmúlt hetekben ismételten felkérte –a Szervezeteik 

Vezetőit bevonva- a Tagokat, hogy fizessék be az elmaradt tagdíjakat. Akik a javaslatban 

szerepelnek ezt sajnos nem tették meg. 

• 15/2022. számú határozatával az Elnökség (6 fő igen) és az Elnökség tanácskozási joggal 

rendelkező tanácsadó testülete jelenlevő tagjainak (11 fő igen) döntésével jóváhagyta a 

kizárandó és belépett Tagok listáját. 

 

Végezetül Gelencsér Lajos megköszönte a részvételt, és sikeres Vándorgyűlést kívánva azt 

lezárta.  
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2022. szeptember 20. 

. 

Összeállította: 

Tilesch Péter irodavezető 

 

 Jóváhagyta: 

Veisz Imre főtitkár 

   

 


